















COMPANY



台灣地區授權經銷商 漢翔公司

www.aidc.com.tw 04-27020001 407803 臺中市西屯區漢翔路 1 號







Harvey Performance Company 在緬因州戈勒姆開設佔地 79,000 平方英尺的新製造工廠。 (2020 /10/13) —

Harvey Tool Company 由 John Harvey 於1985年創立,他尋求機會將利基產品引入尚未開發的切削工具市場領域。

Harvey Tool Company is founded in 1985 by John Harvey, who sought an opportunity to bring niche products to an untapped cutting tool market.



公司簡介

Company Overview

Harvey Performance Company 致力於提供世界一流的產品、服務和解決方案,以提高製造和金屬加工行業客戶的生產力。我們獨特的品牌服務於特殊需求和市場,共同致力於提供高品質的產品和優質的服務。總的來說,我們的品牌提供廣泛的產品和服務,為機械師、工程師和CNC程式設計師提供支持,同時為他們的商店提供競爭優勢。

Harvey Performance Company is dedicated to providing world class products, services, and solutions that increase productivity for our customers in the manufacturing and metalworking industries.

產品簡介 Product introduction











MICRO 100°

More than 28,000 fully stocked miniature and specialty end mills. Ship today, in your machine tomorrow. 超過 28,000 庫存充足的微型和特殊立銑刀。今天發貨,明天在您的機器上。

Material-optimized high performance carbide end mills. Run faster, push harder, machine smarter. 經過材料優化的高性能硬質合金立銑刀。 跑得更快、更努力、機器更聰明。

Exceeding customer expectations through exceptional service and durable, dependable turning and milling tools.

透過卓越的服務和耐用、可靠的車削和銑削刀具超越客戶的期望。

產品簡介 Product introduction













Broad assortment of quality, fully stocked cutting tools at exceptional value.

優質切削刀具品種齊全,庫存充足, 物超所值。 A pioneer in the design, manufacture, and use of innovative Composite and Honeycomb Core Cutting Tools. 設計、製造和使用創新複合材料和蜂窩芯切割工具的先驅。

Revolutionizing the hole making industry with High Performance Drills and complementary hole making solutions.

透過高性能鑽頭和配套的孔加工解決方案徹底改變孔加工產業。。

應用範疇 Application



Harvey Performance Company serves a variety of production-driven industries that rely on precision tooling to manufacture quality products. From the extremely tight tolerances necessary for machining medical parts to the performance essential for reducing cycle times in automotive and aerospace production runs, we recognize the unique requirements of each industry in an ever-evolving manufacturing landscape. We work hard to engineer solutions for the industries below, and more, every day.

Harvey Performance Company 每天都在努力為以下行業以及更多行業設計解決方案。







MEDICAL



AUTOMOTIVE





MOLD & DIE DEFENSE ENERGY